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 BROI.0012.3.6.2018 

 

 

Protokół nr 32/18 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

z dnia  17 września  2018  roku 

 

 

 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

 

Pan Karol Matusiak Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu dnia 17 

września 2018 roku o godzinie 9:10
 
otworzył obrady Komisji  Edukacji, Kultury. Powitał 

członków Komisji, Pana Wicestarostę – Marka Jaskulskiego oraz Panią Naczelnik Wydziału 

Edukacji i Spraw Społecznych – Monikę Leśniewską i Pana Roberta Pawłowskiego – 

Naczelnika Wydziału Inwestycji i Rozwoju. 

Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

2) Stwierdzenie quorum.  

 

Przewodnicząca Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 

5 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 6 osób stanowi wymagane 

quorum, a zatem obrady są prawomocne.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

 

3) Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie Komisji 

otrzymali porządek obrad. Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad: 

Proponowany porządek obrad:  

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 31/18 z dnia 10 sierpnia 2018 r.  

5) Wyrażenie opinii projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyznania w roku 2018 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz jej wysokość.  

6) Rozpatrzenie informacji Zarządu Powiatu o wynikach  naboru do szkół 

ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Włocławski. 

7) Sprawy różne.  

8) Zamknięcie obrad Komisji. 

 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad? 

Wobec braku innych propozycji. Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem 

porządku obrad, składającego się z 8 punktów porządku obrad i przeprowadził procedurę 

głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 
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Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

porządek obrad został przyjęty. 

Proponowany porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 31/18 z dnia 10 sierpnia 2018 r.  

5) Wyrażenie opinii projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyznania w roku 2018 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz jej wysokość.  

6) Rozpatrzenie informacji Zarządu Powiatu o wynikach  naboru do szkół 

ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Włocławski. 

7) Sprawy różne.  

8) Zamknięcie obrad Komisji. 

 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

4) Przyjęcie protokołu nr 30/18 z dnia 10 sierpnia 2018 r. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował, iż z ostatniego posiedzenia komisji został 

sporządzony protokół, który był do wglądu w Biurze Rady i Ochrony Informacji. 

Przewodniczący zapytał radnych, czy mają uwagi do przedłożonego protokołu? Uwag nie 

było, dlatego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu 28/18 z dnia 21 maja 2018 roku 

i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za –5 

Przeciwko – 0  

Wstrzymało się – 0 

Na podstawie przeprowadzonych głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 

nr 30/18 z dnia 10 sierpnia 2018 roku został przyjęty.  
 

5) Wyrażenie opinii projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyznania w roku 

2018 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego 

oraz jej wysokość.  

 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie komisji wraz z zawiadomieniem 

otrzymali projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyznania w roku 2018 dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz jej wysokość. Przewodniczący Komisji 

poprosił Naczelnika Wydziału Inwestycji i Rozwoju o przedstawienie tematu.  

Naczelnik Wydział Inwestycji i Rozwoju poinformował, że wpłynęły wnioski, które 

wymienione są w projekcie uchwały. Wszystkie wnioski zostały formalnie pozytywnie 

ocenione. Zarząd przyjął propozycje udzielania dotacji w wysokości wskazanej w uchwale 

podmiotom wnioskującym o udzielenie dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków na obszarze Powiatu 

Włocławskiego. 
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Przewodniczący Komisji zapytał, czy nie było podstaw formalno-prawnych do odrzucenia 

któregoś z wniosków? Łączna kwota dotacji to 49 000 zł. 

Naczelnik Wydział Inwestycji i Rozwoju poinformował, że nie było braków formalnych w 

złożonych wnioskach.  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest 

za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyznania w 

roku 2018 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz jej 

wysokość zaproponowana przez Zarząd Powiatu i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyznania w roku 2018 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz jej wysokość 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie  w sprawie przyznania w roku 2018 dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz jej wysokość stanowi załącznik 

nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

9)  Rozpatrzenie informacji Zarządu Powiatu o wynikach  naboru do szkół 

ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Włocławski. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie komisji otrzymali informację 

Zarządu Powiatu o wynikach  naboru do szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez 

Powiat Włocławski. Przewodniczący Komisji poprosił Panią Naczelnik Wydziału Edukacji i 

Spraw Społecznych o przedstawienie tematu.  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że  to jest 

informacja według stanu na dzień 29 sierpnia 2018 r. w każdej ze szkół oprócz szkoły 

branżowej w ZS w Lubrańcu (13 osób), jest liczba osób powyżej 20. Na każdym poziomie 

została utworzona jedna klasa. Według naczelnik nabór do tych klas jest satysfakcjonujący 

biorąc pod uwagę sytuację demograficzną i ilość klas otwartych przez szkoły niepubliczne we 

Włocławku. Naczelnik zasugerowała, aby informacje dotyczące naborów oraz wyników 

egzaminów maturalnych są możliwe do pozyskania w październiku i najlepiej jeśli byłyby 

one zaplanowane w planie pracy na IV kwartał.   

Przewodniczący komisji zapytał, czy rekrutacje do szkół zaocznych jeszcze trwają? 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że rok szkolny już się 

zaczął, ale słuchacze donoszą jeszcze dokumenty.  W Szkole Policealnej w ZS w Kowalu jest 

130 osób. Tam wygląda inaczej ta rekrutacja niż w szkołach średnich. Szkołą Policealna w 

Chodczu najprawdopodobniej nie zostanie otwarta.  

Na obrady przybył Pan Andrzej Stasiak. W obradach uczestniczy 6 członków Komisji.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji stwierdził, że  informacja Zarządu 

Powiatu o wynikach  naboru do szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat 

Włocławski została przyjęta. 

Informacja Zarządu Powiatu o wynikach  naboru do szkół ponadpodstawowych 

prowadzonych przez Powiat Włocławski stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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10) Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś sprawy, które 

należałoby poruszyć w tym punkcie obrad? 

 

 

 

11) Zamkniecie obrad Komisji 

 

Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad dokonał 17 

września 2018 roku o godzinie 9:30  zamknięcia obrad Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.  

 

    Przewodniczący Komisji  

Edukacji, Kultury i Sportu 

 

           Karol Matusiak 

  

 

 

 

 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

Marta Grzegórska ………………………… 


